

INFO CONSTRUCTION

VILLE.MONT-ROYAL.QC.CA • TOWN.MOUNT-ROYAL.QC.CA

VILLE DE
MONT-ROYAL



TOWN OF
MOUNT ROYAL

Our Ref.: C-2025-48

December 1st, 2025

REDEVELOPMENT ROADWORKS ON BATES ROAD

Dear Resident,

As you may have noticed, **Eurovia Québec Construction Inc**, the roadworks contractor, has completed the northern sidewalk and green bands and has closed the construction site for the season.

Parking will be possible again on the northern side of the street (westbound). Parking will remain forbidden on the southern side.

Work will resume this spring. It will start with underground works for Hydro-Québec under the current sidewalk. The sidewalks will be rebuilt with draining sidewalk projections at the intersections of Pratt and de Vimy to enhance safety for pedestrian crossing. Planting and paving will wrap the work to be done. Circulation restrictions are to be expected. The Town will communicate with you again at that moment.

Thank you for your understanding and cooperation.

GÉNIE - ENGINEERING

40, avenue Roosevelt, Mont-Royal, H3R 1Z4 • 40 Roosevelt Avenue, Mount Royal, H3R 1Z4

📞 514-734-3034 📧 514-734-3084 🎤 servicestechiques@ville.mont-royal.qc.ca • technicalservices@town.mount-royal.qc.ca

INFO CONSTRUCTION

VILLE.MONT-ROYAL.QC.CA • TOWN.MOUNT-ROYAL.QC.CA

VILLE DE
MONT-ROYAL



TOWN OF
MOUNT ROYAL

N/Réf. C-2025-48

Le 1^{er} décembre 2025

TRAVAUX DE RÉAMÉNAGEMENT DU CHEMIN BATES

Madame, Monsieur,

Comme vous avez pu le constater, **Eurovia Québec Construction Inc.**, l'entrepreneur pour ces travaux de voirie, a complété les trottoirs et les saillies drainantes côté nord de la rue (en direction ouest) et a fermé le chantier pour la saison hivernale.

Le stationnement sur rue sera désormais possible du côté nord. Du côté sud, le stationnement demeurera interdit.

Les travaux reprendront après le dégel au printemps. Ils débuteront par la construction du massif pour câbles d'Hydro-Québec sous les trottoirs sud. Les trottoirs seront ensuite reconstruits avec des saillies drainantes aux intersections de Pratt et Vimy pour améliorer la sécurité des traverses piétonnes. La plantation et le pavage compléteront les travaux. Des restrictions au niveau de la circulation sont à prévoir. La Ville communiquera à nouveau avec vous avant la reprise des travaux.

Nous vous remercions pour votre compréhension et votre collaboration.

GÉNIE - ENGINEERING

40, avenue Roosevelt, Mont-Royal, H3R 1Z4 • 40 Roosevelt Avenue, Mount Royal, H3R 1Z4

📞 514-734-3034 📧 514-734-3084 🎤 servicestechiques@ville.mont-royal.qc.ca • technicalservices@town.mount-royal.qc.ca